

Referat af møde om børnebold i RPF

Tid: 14.03.2022 kl. 19.00

Sted: Mødelokalet i enden af den grå bygning

Deltagere: Bestyrelse og sportschef (afbud: Josefine, Christian, Kasper og Brian)

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden
 - *Godkendt med nyt punkt 13.*
2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 11.01.2022
 - *Godkendt.*
3. Godkendelse af referat fra generalforsamlingen
 - *Godkendt.*
4. Opfølgning på generalforsamlingen
 - *Claus har rundsendt referatet, og det har ikke givet anledning til spørgsmål eller kommentarer.*
5. Arbejdsopgaver og årshjul (vedlagt)
 - *Claus følger op på holdtilmeldingstidspunkter med Brian*
 - *Claus mailer til trænergruppen for at spørge, om vi fortsat skal holde Kubtrappemødet eller, om det kan erstattes af trænermøderne.*
 - *Claus spørger holdlederne om de eller andre, som de kender på årgangene vil være festudvalg for sommerfesten.*
6. Trænerbemanding med både elite- og breddetrænere på ungdom og senior.
 - *Udsættes til næste møde. Vi kan overveje spillende træner på DS.*
7. Ændre informationsmodtager fra forældre til medlem ved det fyldte 18. år?
 - *Ja, efter U18.*
8. Fysioterapitilbuddet, jf. mail fra Brian d. 25.01.2022 samt interesselikvidation fra fysioterapeut, Marie Hostrup Allerup, jf. mail af samme dato.
 - *Vi skal undersøge mulighederne for en billigere løsning herunder muligt samarbejde med Marie Hostrup Allerup. Kan studerende på Absalon være en del af fysioterapitilbuddet?*
9. Opfølgning på muligt samarbejde med andre klubber
 - *Claus gav en orientering herunder, at der arbejdes videre med nogle muligheder.*
10. Børnebold, når vi kommer på græs
 - *Det vil blive i samarbejde med DBU Sj. og med tilknytning af ungtrænere. Målgruppen vil være de 6-7-årige.*
11. Arrangementet for de frivillige for Spar Nord-donationen

- *Vive er tovholder med forventet arrangement omkring skolestart og som sæsonstart. Vi vil forsøge at gøre det til en tradition.*
12. Ansøgning fra U16 om økonomisk støtte til deres tur til Holland
- *Afslag, vi kan give til arrangementer på tværs af årgange, og i år støttes deltagelse i Vildbjerg Cup. Holdene kan evt. bruge de 50 kr. pr. spiller pr. halvår. Lars giver besked til Karina, U16.*
13. Deltage i finansieringen af det indledende arbejde med udvikling af Himmelev Sportscenter.
- *Vi vil som en engangsforeteelse give 12.500 kr. til projektet.*
14. Næste bestyrelsesmøde.
- *Tirsdag d. 19.04. kl. 19.00 i klubhuset/cafeteriet i Himmelev hallen.*
15. Eventuelt
- *Lars orienterede om status på indhentning af børneattest. Claus spørger DBU om frekvens for indhentning af børneattester.*
 - *Vive orienterede om vores deltagelse i Roskilde Festival, hvor vi skal bruge 45 frivillige, og vi har p.t. 40 tilmeldte.*
 - *Claus spørger Frederik, far til spiller på U18, om han kan deltage i bestyrelsesmødet d. 19.04 for at behandle hans sponsoroplæg.*
 - *Claus spørger Kasper om han kan være klar til, at vi tager de indledende drøftelser af hans bud på en kommunikationsstrategi på næste møde*

CM/15.03.2022